



TESDEC GREEN ENERGY SDN BHD

JAWATAN KOSONG

PERMOHONAN ADALAH DIPELAWA DARIPADA SEMUA WARGANEGARA MALAYSIA YANG BERKELAYAKAN BAGI MENGISI KEKOSONGAN JAWATAN BERIKUT :

BIL	JAWATAN	SYARAT KELAYAKAN/KELULUSAN	TARAF JAWATAN
1	Jurutera (Projek)	<ul style="list-style-type: none">i. Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan;ii. Keupujian Bahasa Malaysia / Bahasa Melayu (termasuk lulus Ujian Lisan) pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh kerajaan;iii. Ijazah Sarjana Muda dalam bidang Kejuruteraan Awam atau bidang berkaitan yang diiktiraf oleh kerajaan daripada institusi-institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya;iv. Mempunyai kemahiran dalam mengendalikan Microsoft Project, CPM dan AUTOCAD.v. Mempunyai pengalaman kerja dalam bidang Pemasangan & Penyelenggaraan Sistem Solar akan diberi keutamaan.	Kontrak / Tetap
2	Pendawai (Elektrik)	<ul style="list-style-type: none">i. Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan;ii. Sijil Pelajaran Malaysia atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh kerajaan;iii. Mempunyai sekurang-kurangnya Sijil Perakuan Kekompetenan Sebagai Pendawai Kategori PW4 yang dikeluarkan oleh Suruhanjaya Tenaga (ST);iv. Mempunyai pengalaman kerja dalam bidang Pemasangan & Penyelenggaraan Sistem Solar akan diberi keutamaan.	Kontrak / Tetap
3	Penjaga Jentera Elektrik	<ul style="list-style-type: none">i. Berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan;ii. Sijil Pelajaran Malaysia atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh kerajaan;iii. Mempunyai sekurang-kurangnya Sijil Perakuan Kekompetenan Sebagai Penjaga Jentera Kategori B0 (Sistem Voltan Melebihi Voltan Rendah) yang dikeluarkan oleh Suruhanjaya Tenaga (ST);iv. Mempunyai pengalaman kerja dalam bidang berkaitan akan diberi keutamaan.	Kontrak / Tetap

CARA - CARA MEMOHON

1. Permohonan hendaklah dibuat melalui borang jawatan kosong yang boleh didapati melalui website www.tesdec.edu.my dan disertakan dengan **maklumat peribadi (resume), salinan sijil-sijil berkaitan, slip gaji terkini, dan sekeping gambar berukuran passport (sila lekatkan pada borang permohonan).**
2. Permohonan yang lengkap hendaklah dihantar kepada :-

TESDEC GREEN ENERGY SDN BHD
KAWASAN PERINDUSTRIAN BUKIT KHOR,
21600 MARANG, TERENGGANU.
(u/p : Bahagian Sumber Manusia)

3. Permohonan yang lengkap hendaklah dihantar ke alamat di atas selewat-lewatnya **2 April 2017 (Ahad)**. Sebarang pertanyaan sila hubungi talian **09-627 2222 / 09-627 2277**.
4. Hanya calon-calon yang layak selepas tapisan sahaja akan dipanggil temuduga. Calon-calon yang tidak menerima jawapan selepas **tiga (3) bulan** iklan ditutup hendaklah menganggap permohonan mereka tidak berjaya.